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Interpellation angående vägunderhåll  

 

 

Ä ndama lsenliga gator och va gar a r en fo rutsa ttning fo r att medborgarnas vardag ska fungera och 

kommunens o vriga verksamhet utfo ras enligt plan. Bristande underha ll av gator och va gar 

medfo r da rmed risk att kommunen inte fullgo r sitt uppdrag, ba de ur ett ekonomiskt- och ett 

verksamhetsperspektiv. Da rfo r a r det viktigt att kommunen sa kersta ller att underha llsbehovet 

av gator och va gar tillgodoses. I detta inga r att vidmaktha lla gatu-/va gna tets funktion och 

prestanda.   

En granskning av kommunens underha ll av gator och va gar genomfo rdes a r 2022 av 

kommunrevisionen. Resultatet av den granskningen visade att gatu-och samha llsmiljo na mnden 

inte uppfyllde ett a ndama lsenligt underha ll.   

I den uppfo ljande granskningen som har gjort under 2024 a r den samlade bedo mningen att 

gatu- och samha llsbyggnadsna mnden fortfarande inte sa kersta ller ett a ndama lsenligt underha ll 

av gator och va gar.   

 

Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till gatu-och samhällsmiljönämndens 

ordförande Rafael Waters (S): 

1. Varfo r klarar na mnden fortfarande inte av att sa kersta lla ett a ndama lsenligt underha ll av 

gator och va gar? 

 

2. Medborgarunderso kningen om sko tsel av gator och va gar visar ett sjunkande index i 

Uppsala, fra n att tidigare ha legat na got o ver genomsnittet fo r sto rre sta der till att nu 

ligga na got under. Hur planerar du att va nda denna utveckling? 

 

3. Na r kan Uppsalaborna fo rva nta sig att Uppsala kommun uppfyller sina a taganden vad 

ga ller underha ll av gator och va gar? 
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